




# 如何前往中電鐘樓文化館？ How to reach CLP Pulse?


 九龍何文田亞皆老街147號  
147 Argyle Street, Ho Man Tin, Kowloon

## 公共交通工具 By Public Transportation

**港鐵**   
從旺角站D2出口步行約15分鐘或從旺角東站A出口步行約10分鐘前往中電鐘樓文化館。

**By MTR**   
Walking to CLP Pulse from Mong Kok MTR station Exit D2 (~15 minutes) or Mong Kok East station Exit A (~10 minutes).

**巴士**   
乘坐2A、9、13D或16號巴士，於亞皆老街中電站下車，步行約2分鐘前往中電鐘樓文化館。

**By Bus**   
Taking bus no. 2A, 9, 13D or 16, drop off at the stop CLP Power Argyle Street and walk to CLP Pulse (~2 minutes).



# 如何前往中電鐘樓文化館？ How to reach CLP Pulse?

 九龍何文田亞皆老街147號  
147 Argyle Street, Ho Man Tin, Kowloon

## 大型旅遊巴落客點 Drop off Point for Tourist Bus

團體訪客如自行安排乘坐旅遊巴前往本館，車輛可於亞皆老街怡安閣前短暫停車。訪客下車後，可朝高打老道方向前行，橫過馬路，右轉入亞皆老街前往中電鐘樓文化館。

If visitors plan to visit us by tourist bus (on your own arrangement), the bus can drop off in front of the Yee On Court on Argyle Street. After getting off the bus, visitors can head towards Waterloo Road, walk pass light signal crossings, turn right into Argyle Street and go to the CLP Pulse.



# 如何前往中電鐘樓文化館？ How to reach CLP Pulse?

 九龍何文田亞皆老街147號  
147 Argyle Street, Ho Man Tin, Kowloon

20座位中巴落客點  
Drop off point for 20-Seater Mini-bus

團體訪客如自行安排坐20座位旅遊巴前往本館，可沿亞皆老街駛入St George's Mansions (不用駛入其停車場)，轉右再往前駛至本館停車場落客。停車場只供上落客之用，不設泊車。

If visitors plan to take a 20-seater tourist bus (on your own arrangement), the bus can travel via Argyle Street and enter the St George's Mansions (please don't enter this car park), turn right and stop at CLP Pulse Car Park for drop-off. The car park is for pick-up and drop-off only and no parking is available.

